
Slovenský poľovnícky zväz. Klub chovateľov poľovných sliedičov 

Štefánikova 10, 811 05 Bratislava 
 
 

Zápisnica z členskej schôdze klubu, 

ktorá sa konala 5.3.2023 o 10:30 hod. na TU vo Zvolene, T. G. Masaryka 24. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (Príloha č. 1). 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu konferencie 

4. Správa o činnosti klubu za rok 2022 

5. Správa ekonóma klubu za rok 2022 

6. Správa matrikára klubu za rok 2022 

7. Správa výcvikára klubu za rok 2022 

8. Správa kontrolóra klubu za rok 2022 

9. Správy jednotlivých poradcov chovu za rok 2022 

10. Plán činnosti klubu na rok 2023 

11. Rozpočet klubu na rok 2023 

12. Rôzne 

13. Diskusia 

14. Návrh uznesení 

15. Záver  

 

K bodu 1) Otvorenie 

Členskú schôdzu klubu otvoril predseda klubu Ing. Martin Sýkora, privítal prítomných 

členov a skonštatoval, že na schôdzi je fyzicky prítomných 25 riadnych členov klubu.   

 

K bodu 2) Voľba mandátovej, volebnej a návrhovej komisie 

Bol predložený návrh, aby mandátová komisia pracovala v zložení Dr. Tomáš Krupa 

a Ing. Matúš Kohút. 

Za tento návrh sa hlasovalo en bloc. 

Za predložený návrh hlasovalo: 23 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 2 / nehlasovali: 

0. 

Bol predložený návrh, aby návrhová komisia pracovala v zložení Viktória Kyseľová 

a Bc. Federika Pivoňková. 
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Za tento návrh sa hlasovalo en bloc. 

Za predložený návrh hlasovalo: 23 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 2 / nehlasovali: 

0. 

Bol predložený návrh, aby overovateľmi zápisnice boli Andrea Mladšíková a Katarína 

Pisková. 

Za tento návrh sa hlasovalo en bloc. 

Za predložený návrh hlasovalo: 23 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 2 / nehlasovali: 

0. 

Bol predložený návrh, aby bola zapisovateľkou Dr. Adriana Iglódyová. 

Za predložený návrh hlasovalo: 24 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 1 / nehlasovali: 

0. 

Dr. Ľudovít Janek vzniesol pripomienku, či je schôdza unášania schopná , keďže na 

schôdzi je prítomnných len 25 členov. Predseda klubu skonštatoval, že je to v súlade s platnými 

stanovami klubu. Následne sa hlasovalo za to, či sú prítomní členovia klubu za uskutočnenie 

členskej schôdze.   

Za návrh, aby sa schôdza uskutočnila hlasovalo: 25 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa 

hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 3) Schválenie programu 

Predseda klubu Ing. Martin Sýkora predložil na schválenie program členskej schôdze 

a zároveň doplnil program v bode rôzne o úpravu chovateľského poriadku KCHPS, úpravu 

poplatkov a o informáciu o pridaní poradcu chovu pre vodné psy mimo LR. 

Následne vyzval prítomných o prihlásenie sa a prednesenie návrhov na doplnenie 

programu. Poradkyňa chovu Ing. Oľga Baranovičová predniesla návrh doplnenia bodu rôzne 

o bod zmena podmienok chovnosti pre Kooikerhondje. Dr. Tomáš Krupa predniesol návrh na 

doplnenie bodu rôzne o zmenu podmienok chovnosti pre ESS. Bc. Viera Janeková predniesla 

návrh na doplnenie bodu rôzne o bod týkajúci sa zadávania CACT na FSMP pre plemená 

sliedičov a zadávanie klubového titulu CCT na skúškach, ktoré spoluorganizuje klub s OPK.  

Za program členskej schôdze klubu hlasovalo: 

Za: 25 členov / proti bolo: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 4) Správa o činnosti klubu za rok 2022 

Kompletná správa o činnosti klubu za rok 2022 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 2). 
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Predseda klubu Ing. Martin Sýkora informoval prítomných členov o činnosti klubu za 

predchádzajúci rok. Informácie sa týkali konferencie klubu, ktorá prebehla v roku 2022, ako aj 

VII. Konferencie KR SPZ, kde bol Ing. Martin Sýkora zvolený za člena predsedníctva KR SPZ 

a za zástupcu SPZ na valnom zhromaždení SKJ. Stručne informoval o aktuálnej situácii 

v slovenskej kynológii a o zmene zástupcu za SPZ v SKJ. 

Predniesol aj požiadavku z KR SPZ, aby všetky kluby prehodnotili svoje klubové 

stanovy a zosúladili ich s predpismi SKJ do 30.6.2024.   

Predseda zosumarizoval prehľad výstav a výkonnostných akcií za predchádzajúci rok 

spoločne so štatistickými údajmi o počtoch prihlásených a prehľade zúčastnených plemien  

z týchto akcií. Taktiež poznamenal, že po dohode s organizátormi Memoriálu Klaudiusa 

Lukáča bude mať náš klub na starosti organizačné zabezpečenie tohto podujatia pre malé 

plemená na budúcom ročníku. 

Poďakoval sa všetkým členom klubu, ďalším osobám a firmám za podporu klubu vo 

forme sponzoringu.  

Na záver vyzval prítomných členov výboru a poradcov chovu o prednesenie správ za 

minulý rok a ospravedlnil ekonómku klubu a výcvikára klubu z účasti na členskej schôdzi 

z vážnych zdravotných a rodinných dôvodov. 

 

K bodu 5) Správa ekonóma klubu za rok 2022 

Kompletná správa ekonómky za rok 2022 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 3). 

Správu ekonómky klubu predniesol matrikár klubu Ing. Matúš Kohút. Predniesol 

prehľad príjmov a výdavkov klubu za minulý rok. Zároveň konštatoval, že daňové priznanie za 

minulý rok už má klub podané.  

 

K bodu 6) Správa matrikára klubu za rok 2022 

Kompletná správa matrikára za rok 2022 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 4). 

Matrikár klubu Ing. Matúš Kohút informoval o stave členskej základne ku dňu konania 

členskej schôdze, kedy má klub 156 členov. Prezentoval štatistiky novoprijatých členov podľa 

vlastnených plemien a zastúpenie členov podľa krajov. Poprosil všetkých členov, aby uvádzali 

kompletné údaje a informovali ho o prípadných zmenách ako napr. členstvo v SPZ, zmena 

adresy a pod.  

 

K bodu 7) Správa výcvikára klubu za rok 2022 

Kompletná správa výcvikára za rok 2022 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 5). 
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Predseda Ing. Martin Sýkora predniesol správu za výcvikára klubu. Konštatoval, že za 

minulý rok sa skúšok celkovo zúčastnilo 115 jedincov sliedičov, ktoré boli predvedené na 12 

z celkovo 13 možných typov poľovných skúšok. Vyzdvihnuté boli výborné výkony členov 

klubu Miroslava Antálka, Mariána Perinu a Ing. Martina Sýkoru a reprezentácia klubu na XXX. 

ročníku Memoriálu Mileny Štěrbové v Kvasiciach.  

 

K bodu 8) Správa kontrolóra klubu za rok 2022 

Kompletná správa kontrolóra za rok 2022 tvorí súčasť zápisnice (Príloha č. 6). 

Kontrolór klubu JUDr. Jakub Hudák konštatoval, že bol prizvaný na všetky zasadnutia 

výboru a boli mu poskytnuté zápisnice z týchto zasadaní. Za minulý rok mu nebol zaslaný zo 

strany členov žiaden podnet ani sťažnosť. 

Konštatoval, že výbor klubu sa v priebehu roka zaoberal uzneseniami konferencie. 

Vyzdvihol aktívny prístup a prácu členov výboru v priebehu roka a skonštatoval adekvátne 

využitie finančných prostriedkov na aktivity klubu. 

 

K bodu 9) Správy jednotlivých poradcov chovu za rok 2022 

Kompletné správy poradcov chovu za rok 2022 tvoria súčasť zápisnice (Príloha č. 7 – 

ASS, Príloha č. 8 – NP, Príloha č. 9 – WSS a ostatné plemená sekcie 2 „sliediče“, Príloha č. 

10 – plemená sekcie 3 „vodné psy“). 

Jednotliví poradcovia chovu predniesli svoje správy a konštatovania, zhodnotili úroveň 

chovu plemien zastrešených v klube. Zároveň zodpovedali na pripomienky a otázky zo strany 

prítomných členov klubu. 

 

K bodu 10) Plán činnosti klubu na rok 2023 

Predseda Ing. Martin Sýkora predniesol plán klubových akcií na rok 2023 poprosil 

členov k spolupráci pri organizácii klubových podujatí a zháňaní sponzorov. 

Bc. Viera Janeková informovala o tom, že v ČR bude 17. a 18. júna prebiehať akcia pri 

príležitosti 60 rokov WSS v ČR a poprosila výbor klubu, aby neboli výcvikové dni plánované 

presne na tento termín. Mgr. Ivana Baková požiadala výbor o komunikáciu s inými veľkými 

klubmi, aby sa nekryli termíny akcií.  

 

Výstavy: 

20.05.2023        Klubová výstava (KV, CAC, CC) Viničné  

30.09.2023        Špeciálna výstava (Víťaz ŠV, CAC, CC) Košice 
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Skúšky: 

01.04.2023        Chovné skúšky poľovných sliedičov okres Galanta 

09.07.2023        Klubové farbiarske skúšky malých plemien a retrieverov (CCT) okres 

Košice-okolie  

05.08.2023        Klubové jesenné skúšky malých plemien a retrieverov (CACT, CCT) okres 

Piešťany  

26.08.2023        Klubové skúšky zo špeciálnej vodnej práce (CCT) okres Zlaté Moravce 

07.10.2023        Klubové lesné skúšky malých plemien a retriever (CACT, CCT) okres Zlaté 

Moravce 

 

Iné:  

jún 2023           Výcvikový deň okres Zlaté Moravce 

 

 Za schválenie navrhovaného plánu činnosti klubu na rok 2023 hlasovalo: 

za:  25 členov / proti: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 11) Rozpočet klubu na rok 2023  

Rozpočet klubu je súčasťou kompletnej správy ekonómky za rok 2022 (Príloha č. 3). 

Ing. Matúš Kohút predniesol za ekonómku klubu hrubý rozpočet klubu na rok 2023.  

 

Za schválenie navrhovaného rozpočtu klubu na rok 2023 hlasovalo: 

za:  25 členov / proti: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 12) Rôzne  

 Bc. Federika Pivoňková informovala prítomných členov klubu o výsledkoch súťaže 

Výstavný pes roka 2022, ako aj o udelení klubových titulov Klubový šampión krásy a Klubový 

šampión krásy mladých.  

Ing. Martin Sýkora odprezentoval výsledky súťaže Pracovný pes roka a informoval 

členskú schôdzu o udelených strieborných (Bc. Viera Janeková, Ing. Martin Sýkora) 

a bronzovom odznaku (Marián Perina) Vodič sliedičov.  

Prítomných členov klubu informoval aj o jubilejnom roku pre SKJ a možnosti udelenia 

ocenení pre členov klubu vo viacerých kategóriách. Ak budú kritériá zverejnené zo strany SKJ, 

budú uverejnené aj na webovej stránke klubu.  
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Po každom návrhu prednesenom v bode rôzne prebehla bohatá diskusia, ktorej 

výsledkom bolo formulovanie návrhov a následné hlasovanie. 

 

 Predseda Ing. Martin Sýkora predniesol návrh na úpravu a doplnenie Chovateľského 

poriadku KCHPS (predložená verzia spolu s úpravami prijatými na členskej schôdzi 

a hlasovaním je súčasťou príloh – Príloha č. 11) 

Za finálny návrh o úprave a doplnení Chovateľského poriadku KCHPS hlasovalo: 

za:  25 členov / proti: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

 Predseda Ing. Martin Sýkora navrhol upraviť poplatky spojené s chodom klubu 

a chovateľskou činnosťou (predložená verzia spolu s úpravami prijatými na členskej 

schôdzi a hlasovaním je súčasťou príloh – Príloha č. 12) 

Za finálny návrh o úprave prezentovaných poplatkov hlasovalo: 

za:  25 členov / proti: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0. 

 

 Ing. Martin Sýkora ďalej navrhol upraviť vydávanie darčekových poukážok za 

uchovnenie jedinca nie automaticky každému, ale jedincom, ktoré budú mať pri 

uchovňovaní urobené jedno z doporučených vyšetrení v rámci plemena (mimo 

povinných vyšetrení) 

Za návrh o zmene vydávania darčekových poukážok pri uchovnení hlasovalo: 

za:  14 členov / proti: 5 členov / zdržali sa hlasovania: 5 členov / nehlasovali: 1 člen 

 

 Ing. Martin Sýkora informoval o rozdelení agendy poradcu chovu pre sekciu 3 „vodné 

psy“ medzi 2 poradkyne. Predstavil novú poradkyňu chovu pre sekciu 3 „vodné psy“ 

okrem plemena LR – Viktóriu Kyseľovú. Pre plemeno LR naďalej je poradkyňou chovu 

Mgr. Iveta Liptáková. 

 

 Dr. Tomáš Krupa navrhol štandardizovať jednu z podmienok chovnosti pre anglické 

špringeršpaniele s okolitými krajinami týkajúcu sa plnochruposti u plemena Anglický 

špringeršpaniel v znení:  Chýbajúce max. 2 zuby zo skupiny P a M, pričom tieto 

chýbajúce zuby nesmú byť vedľa seba. Jedinec s chýbajúcimi zubami sa môže páriť len 

s plnochrupým jedincom. 

Za predložený návrh na zmenu podmienky chovnosti týkajúcu sa chrupu u plemena ESS 

hlasovalo : 
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za:  11 členov / proti: 6 členov / zdržali sa hlasovania: 7 členov / nehlasovali: 1 člen. 

 

 Ing. Oľga Baranovičová predložila návrh na doplnenie podmienky chovnosti týkajúcu 

sa zdravotných kritérií pre plemeno Kooikerhondje v znení: Genetické vyšetrenie 

ochorenia Polymyositis (PM) - vždy jeden z chovného páru musí byť čistý (clear), druhý 

z páru môže byť čistý (clear) alebo prenášač (carrier) a obmedzene aj postihnutý 

(affected) homozygot - increased risk, pokiaľ sa neprejavili klinické príznaky. Pred 

krytím sa odporúča u postihnutého homozygota vykonať vyšetrenie na hladinu 

kreatínkinázy. Pri jej zvýšení sa chov neodporúča. Môže byť zmenené podľa aktuálneho 

rozhodnutia VHNK (Holandský klub). 

Za predložený návrh na doplnenie podmienky chovnosti týkajúcu sa zdravotných kritérií 

(vyšetrenie na PM) pre plemeno Kooikerhondje hlasovalo: 

za:  18 členov / proti: 0 členov / zdržali sa hlasovania: 3 členov / nehlasovali: 4 členovia. 

 

 Dr. Ľudovít Janek  žiada o prednesenie návrhu KR SPZ na udeľovanie titulu CACT pre 

sliediče na FSMP.  

Za návrh, aby bola žiadosť za klub prednesená na KR SPZ hlasovalo: 

za:  23 členov / proti: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 2 členovia. 

 

 Bc. Viera Janeková navrhla, aby sa klubový titul CCT zadával aj na skúškach, ktoré 

klub spoluorganizuje s OPK. 

Za návrh o udeľovaní CCT na skúškach spoluorganizovaných s OPK hlasovalo: 

za:  3 členovia / proti: 10 členov / zdržali sa hlasovania: 12 členov / nehlasovali: 0. 

 

K bodu 13) Diskusia 

Na členskej schôdzi prebehla bohatá diskusia medzi prítomnými členmi s mnohými 

návrhmi a nápadmi: 

- formulár pre okruh záujmu na výcvikových dňoch,  

- reprezentácia klubu na rôznych akciách – vyrobenie klubových tričiek, 

- oživenie FB stránky, ktorá má dopĺňať klubový web, 

- zriadenie záložky „In memoriam“ ako úcta pre zomrelých členov klubu,  

- umiestniť logo klubu na stránku vo vektorovom formáte spolu s podmienkami jeho 

použitia.  
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K bodu 14) Návrh uznesení 

Členská schôdza klubu: 

 

Schvaľuje: 

2023/1  predložené správy, 

2023/2  plán činnosti klubu na rok 2023, 

2023/3 rozpočet klubu na rok 2023, 

2023/4  úpravu a doplnenie Chovateľského poriadku KCHPS v predložených a odsúhlasených 

bodoch,  

2023/5 úpravu a doplnenie poplatkov zaradených v ekonomickej smernici klubu 

v predložených a odsúhlasených bodoch, 

2023/6 vydanie darčekovej poukážky iba pri uchovňovaní jedinca, ktorý bude mať urobené 

jedno z doporučených vyšetrení pre dané plemeno (okrem povinných), 

2023/7 úpravu a doplnenie Chovateľského poriadku KCHPS - Príloha č. 1 Podmienky 

chovnosti platné pre plemená 8 FCI skupina sekcia 2 – „sliediče“ pre plemeno 

Kooikerhondje - doplnenie bodu 4.b)viii o vyšetrenie na polymyozitídu (PM)  

 

Ukladá: 

2023/8 výboru klubu zaoberať sa zmenami stanov,  

2023/9 výboru klubu zaoberať sa zaradením FSMP s udeľovaním CACT pre plemená 

sliedičov – predloženie požiadavky Ing. Martinom Sýkorom na predsedníctve KR 

SPZ, 

2023/10 výboru klubu zaoberať sa možnosťou zaradenia kontroly chrupu a merania 

kohútikovej výšky v rámci výstavy. 

 

Berie na vedomie: 

2023/11 menovanie poradcu chovu pre plemená sekcie 3 „vodné psy“ mimo LR – Viktória 

Kyseľová, 

2023/12 vyhodnotenie súťaží „Výstavný pes roka 2022“ a „Pracovný pes roka 2022“,  

2023/13 Udelenie bronzového a strieborných odznakov Vodiča sliedičov. 

 

Po prečítaní návrhu sa o prijatí uznesení hlasovalo en bloc: 

za:  25 členov / proti: 0 / zdržali sa hlasovania: 0 / nehlasovali: 0  

predseda klubu konštatoval, že uznesenia boli prijaté. 
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K bodu 15) Záver 

 Predseda klubu Ing. Martin Sýkora sa poďakoval všetkým členom klubu za účasť 

a poprial úspešný rok 2023. 

 

Vo Zvolene, dňa 5.3.2023 

 

 

Zapísal: MVDr. Adriana Iglódyová, PhD.  ............................................... 

 

 

Overovateľ zápisnice: Katarína Pisková ............................................... 

 

 

Overovateľ zápisnice:  Andrea Mladšíková ............................................... 

 

 

 

 

 

Prílohy zápisnice členskej schôdze KCHPS zo dňa 5.3.2023: 

Príloha č. 1 Prezenčná listina  

Príloha č. 2 Správa o činnosti klubu za rok 2022 

Príloha č. 3 Správa ekonóma klubu za rok 2022 a Rozpočet klubu na rok 2023  

Príloha č. 4 Správa matrikára klubu za rok 2022  

Príloha č. 5 Správa výcvikára klubu za rok 2022 

Príloha č. 6 Správa kontrolóra klubu za rok 2022  

Príloha č. 7 Správa poradcu chovu pre plemeno Anglický špringeršpaniel za rok 2022 

Príloha č. 8 Správa poradcu chovu pre plemeno Nemecký prepeličiar za rok 2022 

Príloha č. 9 Správa poradcu chovu pre plemeno Welsh špringeršpaniel a ostatné plemená 

sekcie 2 „sliediče“ za rok 2022  

Príloha č. 10 Správa poradcu chovu pre plemená sekcie 3 „vodné psy“ za rok 2022 

Príloha č. 11 Upravený a doplnený Chovateľský poriadok KCHPS 

Príloha č. 12 Upravené a doplnené poplatky klubu 

 


